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     Farsta stadsdelsnämnd 
24 oktober 2024 

Ärende 21 

 
 

Rikard Werge (L) 
Olof Peterson (M) mfl. 

Olle Eriksson (C) 
 
 
Fråga med anledning av att Västboda fritidsgård nedläggning 
 
Mitti har idag 24/10 i en artikel uppmärksammat att man nästa år föreslår en nedläggning av 
Västboda fritidsgård.  
 
-Mot vilken bakgrund lägger man ner Västboda fritidsgård? 
 
-Har man gjort någon konsekvensanalys för hur detta kommer påverka utbudet av 
fritidsverksamhet för våra ungdomar i Farsta?  
 
-Är beslutet att stänga ned Västboda fritidsgård en ekonomisk konsekvens av fördyringarna 
kring utbyggnationen av parkleken i Fagerlid? 


